



## 6 DAYS 5 NIGHTS MARVELLOUS SABAH - 沙巴亚庇惊叹游

### DAYS 01 ARRIVAL KOTA KINABALU - KUDAT (L)

- Meet & greet at KK airport
- Lunch ~authentic meehoon soup with fish
- Proceed to Kudat – visit Simpang Mengayau, the northern-most tip of the whole island of Borneo, which is the third largest island in the world

### DAYS 02 KUDAT- KUNDASANG (B/D)

- Hotel breakfast
- Gong making village
- Tamparuli Bridge
- Proceed to Kundasang
- Enroute stop by Pekan Nabal fruit & handicraft market

### DAYS 03 KUNDASANG – KOTA KINABALU (B/L/D)

- Hotel breakfast
- Desa Dairy Farm
- Poring Hot Spring + treetop canopy walk
- Fish spa in the nature
- Kinabalu Park HQ photostop

### DAYS 04 KOTA KINABALU (B/L/D)

- Hotel breakfast
- 0830 proceed for Manukan OR Sapi Island Excursion – LUNCH IN KK – Sabah dark chocolate house – Tanjung Aru Beach view sunset
- **\*\*If BBQ lunch on island is requested instead, additional RM 50 /A, RM 40/C is chargeable**

### DAYS 05 CHOOSE EIHER ONE OF THE FOLLOWING TOUR

#### (A) Papar Cultural Village + show + city tour + view sunset (Breakfast, Lunch)

- Hotel breakfast
- 0900 proceed to visit Papar Cultural Village + show - buffet lunch at the village restaurant
- City tour : photostops at Yayasan Sabah Building, the floating city mosque, Chinese Temple, frozen seafood and local produce shopping, Filipino market

OR

#### (B) Wetland Cruises For Proboscis Monkeys & Fireflies (Breakfast, Hi-Tea, Dinner)

- Hotel breakfast – morning free at own leisure
- 2.00pm pick up proceed to Weston with 2 ½ hours drive to reach the wetland for the cruises for proboscis monkeys and fireflies – Hi-tea and buffet dinner at village provided

OR

#### (C) Kiulu White Water Rafting (Breakfast, Simple Lunch)

- Hotel breakfast
- 0900 proceed to Kiulu River for white water rafting level I & II – simple lunch at village - afternoon transfer back to the hotel.

OR

#### (D) Kelly Bays (Breakfast, Lunch)

- Hotel breakfast
- 0900 proceed to the Kelly Bays excursion –UNLIMITED water sports – buffet lunch at the village restaurant – savour lokam ( own expense ) on the way back in the afternoon
- **\*\*If choosing this optional tour, additional RM 90/A, RM 75/C are chargeable**

### Day 06 Depart from Kota Kinabalu (B)

- Hotel breakfast
- Free activities till time for the airport transfer

### 第1天 抵达亚庇 -古达 (午餐)

- 抵达风下之多~亚庇
- 品尝地道美食：著名的鱼杂米粉汤（午餐）
- 前往游览婆罗洲岛最北部的小镇，古达，观看婆罗洲全岛（世界第三大岛）最北端的据点

### 第2天 古达 - 昆达山 (早/晚餐)

- 酒店早餐
- 探寻当地传统风俗和文化例如铜锣的制作–
- 丹巴鲁丽桥
- 前往昆达山
- 短暂逗留娜巴鲁小镇品尝本地水果及闲逛原住民手工品市集

### 第3天 昆达山 - 亚庇 (早/午/晚餐)

- 酒店早餐
- 沙巴“纽西兰”牧场
- 波令温泉+ 树顶吊桥
- 渔家乐–
- 神山公园总部拍照留念–
- 回返亚庇市

### 第4天 亚庇 (早/午/晚餐)

- 酒店早餐
- 游览马努干岛或沙比岛–亚庇市享用午餐– 沙巴黑巧克力，丹绒亚鲁沙滩观看日落
- **\*\*若选择在岛上享用烧烤式自助午餐需另加费：成人每位RM50，儿童每位RM40**

### 第5天 请选择其中下列任何一个旅游选项来参

#### (A) 巴巴民族文化村+ 舞蹈表演+ 城市观光（早餐，午餐）

- 酒店早餐–
- 游览巴巴民族文化村–观赏民族传统舞蹈–乡村餐厅享用自助式午餐
- 城市观光：沙巴基金局，水上清真寺，普陀寺， 购买新鲜冷冻海鲜和土产， 菲律宾市集– 酒店

或

#### (B) 探寻长鼻猴和萤火虫（早餐，下午茶，晚餐）

- 酒店早餐– 早上自由活动– 下午2.00 接送前往红树生态区探寻长鼻猴和萤火虫– 乡村餐厅享用下午茶点和自助式晚餐–酒店

或

#### (C) 九鲁河泛舟（早餐，简单午餐）

- 酒店早餐–
- 九鲁河体验第一,二级的泛舟活动– 简单午餐–下午自由活动

或

#### (D) 龙尾湾一日游（早餐，午餐）

- 酒店早餐
- 游览风景宜人的龙尾湾– 您可尽情享受无限制的水上活动如香蕉船，独木舟，冲浪板等等– 乡村餐厅享用丰富的自助式午餐– 回程途中可品尝蚌类黄姜烧烤美食（自费）

**\*\*选择此配套需另加费： 成人每位RM 90,儿童每位RM 75**

### 第6天 启程回国 (早餐)

- 酒店早餐
- 自由活动至送机

Hotel or similar	Tour Price Per Person In Ringgit (MYR)	
	ADULT TWIN SHARING ROOM	
	Min 04 pax	SGL SUPP
3* Kota Kinabalu : Dreamtel Hotel x 3 night 3* Kundasang : The Cottage Hotel x 1 night Kudat : Mozart Hotel x 1 night	1580	510
4* Kota Kinabalu : Promenade Hotel x 3 night 3* Kundasang : The Cottage Hotel x 1 night Kudat : Mozart Hotel x 1 night	1740	670

**Package Inclusive:**

- 05 Night's accommodation on twin sharing.
- Return airport transfer & tour
- Tours as per itinerary
- Tour guide with driver or driver cum guide (FIT)

**Package Exclusive:**

- Air ticket & Airport tax.
- Travel Insurance.
- Tipping (RM60/pax) – Collect upon booking made

**TERMS AND CONDITIONS:**

- Package are valid for Malaysian only and minimum 04 person to go based on sit in coach. Non Malaysian Passport holder will be imposed 25% of tour fare.
- All rates are valid from 1 January 2020 to 20 December 2020.
- Child rates are applicable for **02-11 years old**. Child no bed : 80% from the adult fare
- **PEAK SEASON SURCHARGES** are applicable for the following dates :
  - Eve of all Public Holidays and Public Holidays
  - 24 January - 02 February 2020, 15 July - 31 August 2020, 01 - 07 October 2020 and 20 December 2020 - 02 January 2021
- Midnight transfer surcharge (arrival / departure between 11.00pm-07.00am) Extra charges RM140/coach/way.
- Hotels have the rights for block out any peak season date for Malaysia Public Holiday without prior notice.
- Refund/reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Tour & Price as above are subject to change without prior notice & booking are on request and subject to room confirmation.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any losses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.

Tour Code: BH-6K